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Szanowny Panie,

bardzo cieszq siq z tego , 2e nauczyciele otrzymali podwy2ki wynagrodzed (chot koalicja rzqdzqc w
kraju obiecywala wiqksze), proszq o podanie konkretnych liczb. lle w skali naszego miasta te podwy2ki
lqcznie wynoszE i ile dostaliSmy na to Srodk6w zewnqtrznych czyli z bud2etu padstwa. Czy miasto ze

swego bud2etu musi doloiyi do tych podwy2ek? JeSli tak, to jaka to jest kwota i proszq informowai
wtedy spoleczeistwo, 2e podwy2ki do nauczycieli to wsp6lfinansowanie przez samorzqd tak, ieby
spoleczeistwo nie bylo wprowadzane w blqd.
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